

Date: 04/12/2019

التاريخ : 04 / 12 / 2019.

Mr. Hasan Abdul Rahman Al-Serkal
Excutive vice president
Chief Operation Officer (COO)
Dubai Financial Market
United Arab Emirates

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي- رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات - سوق دبي المالي
دولة الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد...

Subject: Opening of the nomination for the election of BOD

الموضوع : فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

Refer to the above mentioned subject, and to the instructions of the Capital Market Authority in the State of Kuwait regarding the announcement of the Opening of the nomination for the election of BOD, which mentioned in the Module Five of the Executive Bylaws of the law No.(7) of 2010 and its amendments regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، وإلى تعليمات هيئة أسواق المال في دولة الكويت بشأن الاعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الادارة ، والواردة في الكتاب الخامس من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية

Al-Madina for Finance and Investment Co. announces the opening of the nomination for the election of Board of Director for the next session, starting from 08/12/2019 to 22/12/2019 according to the attached announcement.

تعلم شركة المدينة للتمويل والاستثمار عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الادارة للدورة القادمة، وذلك اعتباراً من 2019/12/08 وحتى 2019/12/22 وذلك وفقاً للإعلان بالمرفق.

Best Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.



محمد خشاب

Mohammad Khashab
Secretary of BOD

محمد خشاب
أمين سر مجلس الإدارة



اعلان

فتح باب الترشح لعضوية مجلس الادارة

تعلمن شركة المدينة للمويل والاستثمار ش.م.ك (عامة) عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة للدورة القادمة وذلك اعتباراً من يوم الاحد الموافق 2019/12/08 وحتى تاريخ 2019/12/22،
فعلى من يتسوفي معايير وشروط الترشح المذكورة في تعليمات هيئة اسواق المال بشأن قواعد النزاهة والكفاءة الواردة في الكتاب الخامس وقواعد الحوكمه الواردة في اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن انشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الاوراق المالية وتعديلاته، ويرغب في الترشح لعضوية مجلس الإدارة، يرجى مراجعة مقر الشركة الكائن في الشرق - قطعة 5 - مبنى 4 - مجمع بهبهاني - دور 16، اثناء ساعات العمل الرسمية للشركة من الساعة 8:00 صباحاً وحتى الساعة 3:00 عصرًا، مصطحبين معهم المستندات المطلوبة لتعبئة نموذج طلب الترشح الخاص بالهيئة، حتى يتسنى لادارة الشركة تقديم طلبات الترشح إلى السادة هيئة اسواق المال لدراستها والبت فيها.

Opening of the nomination for the election of BOD

Al-Madina for Finance and Investment Company announces the opening of the nomination for the election of Board of Director for the next session starting from Sunday dated 08/12/2019 up to date 22/12/2019.

Those who meet the criteria and conditions of candidacy mentioned in the instructions of the Capital Markets Authority according to the “Fit and Proper Rules” mentioned in the Module Five and governance rules mentioned in the Executive Bylaws of the law No.(7) of 2010 and its amendments regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities, and wishes to submit the application for the nomination for the election of BOD.

Kindly submit your application in to the company’s location in Sharq – Block No. (5) – Building No. (4) Bahbahani building – Floor No. (16) during the working hours (from 8:00 am to 3:00 pm) The application shall be attached with all the requested documents (by the Capital Market Authority), so the company can submit all the applications to the Capital Market Authority for consideration & decision.